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Vragen van het lid Jasper van Dijk (SP) aan de Minister van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over de aanpak van topinkomens (ingezonden 
29 december 2014). 

Vraag 1
Waarom hoeven bestuurders van universiteiten per 2015 niet aan de nieuwe 
wet normering topinkomens te voldoen? 

Vraag 2
Hoe kunt u dit uitleggen, aangezien de wet al jaren geleden werd aangekon-
digd? 

Vraag 3
Waarom heeft u niet eerder laten weten dat uitstel nodig zou zijn, in plaats 
van op het allerlaatste moment? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het flauwekul is om alle universiteiten uitstel te 
verlenen, terwijl slechts enkele universiteiten over een Universitair Medische 
Centrum (UMC) beschikken? 

Vraag 5
Waarom laat u zich door uw collega van Volksgezondheid, Welzijn en Sport 
tot uitstel overhalen? Waarom heeft u uw collega niet duidelijk gemaakt dat 
zij net zo goed per 2015 aan de wet moet voldoen? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat u de indruk wekt geen haast te maken met invoering 
van de nieuwe wet? Wat is de reactie van uw collega de Minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties? 

Vraag 7
Bent u het er mee eens dat deze gang van zaken uiterst amateuristisch 
overkomt? 

Vraag 8
Gaat u zich inspannen om álle bestuurders alsnog per 2015 te laten voldoen 
aan de nieuwe wet topinkomens?
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